

Takeaway Lunch Value Set 限定增量外賣自取午餐



Takeaway Lunch Value Set 限定增量外賣自取午餐

Includes 2 selected Hot Delis from Set A – D, Daily Soup & Choice of White Rice / 16 Grain Rice / Daily Bread

套餐包括以下 Set A – D 之精選熱盤兩款及餐湯。可選配白飯 / 十六穀飯 / 麵包

Price 價格：HK\$70

Service Period 供應時段：12:00 - 15:00

Set A



Fried Chicken with Sweet & Chili Sauce
Sauteed Pork with Bamboo Shoots

甜椒醬炸雞
雙筍炒豚肉

Set B



Pork in Sweet & Black Vinegar Sauce
Baked Mushrooms with Almond Cream Sauce

黑醋醬豚肉
杏仁白汁烤雜菌

Set C



Steamed Eggplant & Pork with Red Miso
Organic Quinoa & Sesame Roasted Chicken

赤味噌蒸茄子豚肉
有機藜麥芝麻烤雞

Set D



Steamed Eggplant & Pork with Red Miso
Baked Mushrooms with Almond Cream Sauce

赤味噌蒸茄子豚肉
杏仁白汁烤雜菌

Upgrade 加配



+ HK\$10

Spinach & Shiitake Mushroom in
Sesame Dressing (Cold)

芝麻醬拌菠菜冬菇 (冷)



+ HK\$10

Ryukyu Original Blend Tea (Hot/Iced)

琉球紅茶 (熱/冷)



+ HK\$25

Cold Pressed Juice –
Pineapple, Pear & Lime /
Pineapple, Orange, Beetroot & Pear

冷壓果汁 –
菠蘿、雪梨、青檸 /
菠蘿、橙、紅菜頭、雪梨

*This offer is valid from now till 3rd May 2020. Takeaway Lunch Value Sets are applicable to self pick-up takeaway only. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.

*供應期由即日起至 2020 年 5 月 3 日。限定增量外賣午餐只適用於外賣自取。本優惠不可與其他優惠同時使用。

Self Pick-up Takeaway Special**外賣自取優惠**

Select from a wide variety of cold and hot delis made with seasonal ingredients for a well-balanced meal, enhancing immunity and boosting health. Self Pick-up Takeaway service is now available for all Café&Meal MUJI menu items. From now till 3rd May 2020, enjoy **10% off** on Self Pick-up Takeaway orders (except Takeaway Lunch Value Set).

使用新鮮季節食材入饌，帶來營養均衡的原味料理，幫助補充每天所需營養以提升免疫力，帶來健康生活。Café&Meal MUJI 所有餐目均設有外賣自取服務；由即日起至 2020 年 5 月 3 日，凡惠顧外賣自取，可享 **9 折優惠**（限定增量外賣自取午餐除外）。

Selected Seasonal Delis 精選季節料理**3 - 5 Deli Set 三至五品料理套餐**

Choice of 3 – 5 Cold & Hot Delis, Daily Soup & choice of White Rice / 16 Grain Rice / Daily Bread. Delis options are renewed on seasonal basis for customers to enjoy a balanced meal that fits their own preference each day.

自選冷盤及熱盤 3-5 款、餐湯、可選配白飯 / 十六穀飯 / 麵包。各款冷熱料理按季節更新，讓大家每日按喜好自由搭配出營養均衡的一餐。

Price 價格：HK\$98 – HK\$118

Service Period 供應時段：All day 全日

**Spinach & Burdock Burger with Seasonal Salad 菠菜牛蒡漢堡配季節沙律**

Pork and chicken burger steak is served with spinach, burdock and Café&Meal MUJI homemade bread to become a refreshing and appetising burger.

以豚肉及雞肉製成的漢堡，配以菠菜、牛蒡及 Café&Meal MUJI 自家烘焙的麵包，口味清新開胃。

Price 價格：HK\$118

Service Period 供應時段：All day 全日

**Strawberry Rose / Uji Matcha & Red Bean Rice Flour Roll Cake
士多啤梨玫瑰 / 宇治抹茶紅豆新瀉米粉卷蛋**

Using Koshihikari rice flour from Niigata Prefecture, Japan instead of wheat flour, the roll cake is gluten-free and consumable by people who are allergic to wheat.

選用日本新瀉縣產越光米粉取代麵粉作材料，不含麩質，對小麥敏感的人士也可安心享用。

Price 價格：HK\$40

Service Period 供應時段：All day 全日

*This offer is valid from now till 3rd May 2020. This offer is applicable to Self Pick-up Takeaway order, except Takeaway Lunch Value Set. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.

*優惠期由即日起至 2020 年 5 月 3 日。本優惠只適用於外賣自取，限定增量外賣午餐除外。本優惠不可與其他優惠同時使用。